
Rada Gminy Siedlec 

Radni - Sesja 

Protokół nr XII/2024 

XII Sesja w dniu 20 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:22 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Szymon Śliwiński 

2. Zygmunt Adamski 

3. Andrzej Kaźmierczak 

4. Adam Kupś 

5. Marcin Michalski 

6. Damian Nowak 

7. Renata Piątyszek 

8. Wojciech Piątyszek 

9. Katarzyna Pluskota 

10. Sławomir Rogozinski 

11. Daniel Sobel 

12. Teresa Sobkowiak 

13. Krzysztof Stachowiak 

14. Przemysław Strażyński 

15. Patrycja Zys 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei  - Wójt Gminy 

2. Damian Wita   - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska   - Skarbnik Gminy 

4. Jacek Skrobisz   - Starosta Wolsztyński 

5. Maciej Wita   - Radny Rady Powiatu Wolsztyńskiego 

6. Hieronim Birk   - Prezes ZEUK Sp. Z o.o. 

7. Kinga Wilk-Musielak  - Członek Zarządu Spółki 

8. Kinga Dąbrowska   - Główna Księgowa Spółki 

9. Kierownicy i Dyrektorzy jednostek organizacyjnych 

10. Sołtysi 

11. Mieszkaniec gminy 

 

1. Otwarcie sesji. 

  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Siedlec Andrzej 

Kaźmierczak serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie Przewodniczący 

poinformował, iż przed rozpoczęciem obrad nowo wybrana radna Pani Teresa Sobkowiak 

złoży ślubowanie i tym samym będzie mogła pełnoprawnie uczestniczyć w obradach. 

 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radną Gminy Siedlec. 



  W tym miejscu Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak poprosił Przewodniczącą 

Gminnej Komisji Wyborczej Katarzynę Basińską o wręczenie zaświadczenia o wyborze na 

radną Gminy Siedlec Pani Teresie Sobkowiak. 

 

3. Złożenie ślubowania przez radną. 

  W punkcie tym Zastępca Przewodniczącego odczytał rotę, a następnie Pani Teresa 

złożyła ślubowanie wypowiadając słowa „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  

 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  Po złożonym ślubowaniu Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad, 

informując, iż obecni są wszyscy radni, co stanowi quorum pozwalające podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Basińska 

- Szymon Śliwiński 

 

5. Przedstawienie porządku obrad. 

 

  Tu Przewodniczący Andrzej Kaźmierczak przedstawił porządek obrad, który został 

przyjęty poprzez aklamację.  

Następnie Pan Kaźmierczak w imieniu swoim jak i radnych obecnych oraz tych, 

którzy zakończyli swoje kadencję złożył podziękowania za wieloletnią współpracę 

przechodzącym na emerytury pracownicom –  sekretarce Pani Ewie  Śledź oraz Pani Jolancie 

Żurek, która prowadziła Biuro Rady Gminy Siedlec. W ślad za Przewodniczącym swoje 

podziękowania złożyli również Sołtysi z Panią Jadwigą Hirt na czele, Wójt Gminy Artur 

Walczak – Mortezaei. 

Obie Panie na zakończenie podziękowały wszystkim tym, z którymi miały możliwość 

pracować, oraz życzyły nowej radzie wszystkiego dobrego. 

W tym punkcie głos zabrał także Starosta Jacek Skrobisz, mówiąc, iż ten rok był rokiem 

szczególnym ze względu na wybory. Z tego miejsca Starosta złożył również gratulacje nowo 

wybranej radnej Pani Teresie Sobkowiak. Następnie podziękowania skierował do byłego 



Wójta Jacka Kolesińskiego, radnych poprzedniej kadencji oraz do obecnego Wójta Artura 

Walczaka-Mortezaei i obecnych radnym. Podziękowania złożone również były dla Sołtysów. 

Starosta zaznaczył, iż w nowym roku planowane są kolejne duże inwestycje w Gminie 

Siedlec. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Skrobisz złożył wszystkim życzenia 

Bożonarodzeniowe i Noworoczne.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Kaźmierczak 

- Jadwiga Hirt 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Jacek Skrobisz 

 

6. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Siedlec. 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy Siedlec A. 

Kaźmierczak  informując,  że  do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi, ani uzupełnienia. 

  Protokół odzwierciedla przebieg sesji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Kaźmierczak 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Siedlec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 



 

  W wyniku głosowania protokół z XI sesji Rady Gminy Siedlec został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

  W punkcie tym głosu nie zabrano. 

 

8. Informacja z prac międzysesyjnych: 

 

  Głos zabrali kolejno Wójt Artur Walczak-Mortezaei, radny Marcin Michalski, 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Kasperczak, 

Zastępca Kieronika Referatu Rolnictwa, Planowani Przestrzennego i Zarządzania 

Kryzysowego Patrycja Ciesielska,  Przewodniczący stałych komisji Wojciech Piątyszek, 

Krzysztof Stachowiak,  Daniel Sobel, Zygmunt Adamski, Renata Piątyszek oraz 

Przewodniczący Rady Gminy Siedlec Andrzej Kaźmierczak.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Marcin Michalski 

- Agnieszka Kasperczak 

- Patrycja Ciesielska 

- Krzysztof Stachowiak 

- Wojciech Piątyszek 

- Daniel Sobel 

- Zygmunt Adamski 

- Renata Piątyszek 

- Andrzej Kaźmierczak 

 

 

 

a) Informacja Wójta Gminy Siedlec, 

 



   Wójt Artur Walczak- Mortezaei przedstawił sprawozdanie z prac międzysesyjnych. 

Sprawozdanie zawiera informację na temat odbytych spotkań, podpisanych umów, imprez 

sportowych i kulturalnych. Podczas odczytywania sprawozdania Wójt oddal głos radnemu 

Marcinowi Michalskiemu, który przedstawił krótkie sprawozdanie z odbytych obrad w 

Związku Międzygminnym „OBRA”. Pan Michalski poinformował, iż na posiedzeniu 

podejmowane były uchwały związane ze zmianami w tegorocznym budżecie oraz 

Wieloletniej Prognozie Finansowej, jak i uchwały na rok 2025. Ponadto podjęta została 

uchwała w sprawie regulacji świadczonych dodatkowych usług przez Związek 

Międzygminny „OBRA”. Transmisja z posiedzenia dostępna jest na stronie internetowej 

Związku. Następnie głos zabrała Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Agnieszka Kasperczak, która przedstawiła najważniejsze informację dot. 

infrastruktury w gminie. I na zakończenie Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, 

Planowania Przestrzennego i Zarządzania Kryzysowego Patrycja Ciesielska przedstawiła 

Wysokiej Radzie informacje z zakresu wydanych dokumentów w sprawie warunków 

zabudowy. 

  Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

b) Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

 

  W punkcie tym przebieg spotkań w okresie międzysesyjnym przedstawili kolejno: 

 

 - Krzysztof Stachowiak   - Przewodniczący Gospodarki Komunalnej, 

        Rolnictwa i Porządku Publicznego 

- Wojciech Piątyszek    - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Daniel Sobel     - Przewodniczący Komisji Oświaty, 

        Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 

        Społecznej 

- Zygmunt Adamski    - Przewodniczący Komisji Skarg,  

       Wniosków i Petycji, 

- Renata Piątyszek    - Przewodnicząca Komisji Budżetu  

        i Finansów 

 

 



 

c) Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

  Ustne sprawozdanie z prac międzysesyjnych złożył Przewodniczący Rady Andrzej 

Kaźmierczak. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028: 

 

  W punkcie tym głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając materiały 

związane z uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

- Natalia Babińska 

- Natalia Babińska 

- Damian Wita 

 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2028 

 

  W tym miejscu Wysoka Rada zapoznała się z projektem w/w uchwały. Podstawą do 

opracowania uchwały jest projekt uchwały budżetowej na 2025 rok. Wartości planowane na 

koniec III kwartału 2024 roku, dane sprawozdawcze z wykonania budżetu Gminy Siedlec za 

lata 2023 i 2022 oraz Wytyczne Ministra Finansów dotyczące stosowania jednolitych 

wskaźników makroekonomicznych, będących podstawą oszacowania skutków finansowych 

projektowanych ustaw.  

Założenia, o które oparta jest prognoza: 

1. dla roku 2025 przyjęto wartości wynikające z uchwały budżetowej;  

2. dla lat 2026-2028 prognozę wykonano poprzez indeksację o wskaźniki: dynamiki 

średniorocznej inflacji (CPI), dynamiki realnej PKB oraz dynamiki realnej wynagrodzeń 

brutto w gospodarce narodowej.  

 



Dochody bieżące prognozowano w podziale na:  

1. dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych;  

2. dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych;  

3. subwencję ogólną;  

4. dotacje i środki przeznaczone na cele bieżące;  

5. pozostałe dochody (m. in.: podatki i opłaty lokalne, grzywny i kary pieniężne, wpływy 

z usług, odsetki od środków na rachunkach bankowych), w tym: z podatku od nieruchomości.  

Dochody majątkowe prognozowano w podziale na:  

1. dochody ze sprzedaży majątku;  

2. dotacje i środki przeznaczone na inwestycje.  

W roku 2025 zaplanowano dotacje oraz środki, które przeznaczone będą na inwestycje w 

wysokości 9.745.800,00 zł. Wiąże się to z uzyskaniem bezzwrotnego dofinansowania na 

realizację zadań tj. m.in.  ujętych w załączniku nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Są to m.in. 

 

1. Promesa Nr Edycja6PGR/2023/1156/PolskiLad. Kwota 2.000.000,00 zł na zadanie 

„Modernizacja budynków oświatowych”.  

2. Promesa Nr Edycja8/2023/4844/PolskiLad. Kwota 4.960.000,00 zł na zadanie „Budowa 

infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec”. Promesa Nr 

Edycja8/2023/4844/PolskiLad,  

3. Promesa Nr Edycja9RP/2023/1124/PolskiLad. Kwota 1.717.600,00 zł na zadanie 

„Modernizacja infrastruktury oświetleniowej w Gminie Siedlec”. Promesa Nr 

Edycja9RP/2023/1124/PolskiLad. 

4. Promesa Nr RPOZ/2022/987/PolskiLad na zadanie pn. „Wykonanie prac budowlanych 

oraz nowej elewacji w zespole pałacowym w Belęcinie” w kwocie 490.000,00 zł,  

5. Promesa Nr Edycja2RPOZ/2023/4521/PolskiLad na zadanie pn. „Prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane w Szkole Podstawowej w Belęcinie” w kwocie 245.000,00 

zł,  

6. Promesa Nr Edycja2RPOZ/2023/4497/PolskiLad na zadanie pn. „Wykonanie prac 

restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. 

Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu” w kwocie 186.200,00 zł.  



7. Promesa Nr RPOZ/2022/6510/PolskiLad na zadanie pn. „Prace konserwatorskie organów 

znajdujących się w kościele pw. NMP Wniebowziętej w Kopanicy” w kwocie 49.000,00 zł,  

8. Promesa Nr RPOZ/2022/1357/PolskiLad na zadanie pn. „Wymiana okien w Kościele w 

Parafii pw. św. Piotra w Okowach w Chobienicach” w kwocie 98.000,00 zł.  

Dotacje oraz środki na inwestycje zaplanowano również w roku 2026 w kwocie 3 040 000,00 

zł na zadanie „Budowa infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec”. Promesa Nr 

Edycja8/2023/4844/PolskiLad. 

Wynik budżetu w prognozowanym okresie jest ściśle powiązany z przyjętymi założeniami do 

prognozy dochodów i wydatków. 

W budżecie na 2025 r. zaplanowano ujemną różnicę pomiędzy dochodami i wydatkami 

budżetowymi. Wynik budżetu planuje się na poziomie -5.880.327,30 zł, a jego pokrycie 

planuje się z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. 

Jeżeli chodzi o dochody to kształtują się one następująco 81.762.191,00 zł, natomiast wydatki 

to kwota 87.642.518,00 zł. 

W roku budżetowym przychody zaplanowano na poziomie 7.380.327,30 zł. Przychody 

Gminy Siedlec w 2025 r. obejmują nadwyżkę budżetową z lat ubiegłych w kwocie 

7.383.327,30 zł. 

 

b) wprowadzenie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028. 

 

  Następnie Pani Skarbnik przystąpiła do przedstawienia Wysokiej radzie autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028. 

1) Wprowadzenie w roku 2025 do realizacji przedsięwzięcia:  

„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej ciśnieniowej stanowiącej połączenie miejscowości 

Siedlec z oczyszczalnią ścieków PGK Wolsztyn kwotę 3.122.293,50 zł,  

2) Wprowadzenie do realizacji w 2025 roku przedsięwzięcia pn.„Wymiana okien i parapetów 

w zespole dworsko-folwarcznym w Kiełpinach” w kwocie 244.009,45 zł.  



3) Dostosowano wartość przedsięwzięcia „Budowa 42 stanowisk postojowych dla 

samochodów wraz z przebudową chodnika po jednej stronie drogi oraz budowa kanalizacji 

deszczowej z separatorem w pasie ulicy Szkolnej w Siedlcu” zgodnie z opinią RIO.  

4) Przedsięwzięcie „Opracowanie projektu planu ogólnego Gminy Siedlec” – zwiększono 

limit zobowiązań oraz limit wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 

21.200 zł,  

5) Zwiększenie limitu nakładów i zobowiązań o kwotę 42.000,00 zł przedsięwzięcia „Budowa 

infrastruktury sportowej na terenie Gminy Siedlec”,  

6) Zwiększenie limitu zobowiązań przedsięwzięcia: Dotacja celowa "Prace konserwatorskie 

organów znajdujących się w kościele pw. NMP Wniebowziętej w Kopanicy" o kwotę 

1.000,00 zł,  

7) Zwiększono limit przedsięwzięcia „Przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy etap VI do 

490.000,00 zł,  

8) Zwiększenie o 8.000,00 zł limit przedsięwzięcia pn. Wykonanie prac budowlanych oraz 

nowej elewacji w zespole pałacowym w Belęcinie,  

9) Zwiększenie o 26.000,00 zł limit przedsięwzięcia „Prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane w Szkole Podstawowej w Belęcinie”,  

  Następnie Wysoka Rada przystąpiła do glosowania nad wprowadzeniem 

przedstawionej autopoprawki. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 



Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania, autopoprawka została przyjęta przez 

Wysoką Radę jednogłośnie. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, 

nieobecni – 0. 

 

c) głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028. 

 

  W tym miejscu Zastępca Wójta Damian Wita odczytał Uchwałę Nr SO-

10/0957/127/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

2 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Siedlec na lata 2025-2028. 

 Opinia stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028. 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Adam Kupś, Marcin Michalski, Damian Nowak, 

Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir Rogozinski, Daniel 

Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Kaźmierczak 

 



W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XII/53/2024Rady Gminy 

Siedlec w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028 została przyjęta 

większością głosów, przy jednym głosie wstrzymującym i stanowi załącznik do protokołu. Za 

– 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 1, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

10. Uchwalenie budżetu gminy na 2025 rok: 

W punkcie tym głos zabrał Wójt Artur Walczak-Mortezaei, informując o tym, iż  

w budżecie gminy na 2025 rok wydatki wynoszą 91.500.000,00 zł. Na inwestycje 

przeznaczona jest kwota 23.329.594,78 zł, czyli 26% całości budżetu. Wójt wymienił 

najważniejsze inwestycje, które planuje się na rok 2025. Jest to m.in. budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej, ciśnieniowej, która stanowi połączenie Siedlca z oczyszczalnią ścieków PGK 

Wolsztyn, odbudowa zasobów wodnych rzeki Odry i jezior położonych w jej zlewni, pomoc 

finansowa dla powiatu wolsztyńskiego z przeznaczeniem na budowę drogi powiatowej nr 

3792P Stara Tuchorza – Tuchorza, budowa 42 stanowisk postojowych dla samochodów wraz  

z przebudową chodnika po jednej stronie drogi, oraz budowa kanalizacji deszczowej  

z separatorem w pasie drogi ulicy Szkolnej w Siedlcu. Ponadto uwzględniona została budowa 

chodnika droga gminna Jaromierz Marianice etap VI, budowa chodnika na ul. Prostej w 

Tuchorzy, budowa chodnika na ul. Winnice w Kopanicy – projekt, budowa drogi gminnej 

505519 w Kiełpinach, budowa drogi gminnej w Jażyńcu, budowa drogi gminnej w Nowej 

Tuchorzy – projekt, budowa drogi w Mariankowie, przebudowa drogi gminnej 565554 w 

zakresie korekty łuków poziomych drogi w Wielkiej Wsi dot. łuków 1 i 2, przebudowa drogi 

gminnej 565545 dot. korekty łuków poziomych w Wielkiej Wsi dot. łuków 5 i 6, przebudowa 

drogi gminnej 565531 P w miejscowości Stara Tuchorza, która polega na wykonaniu 

chodnika – etap I, przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy – etap VI.  

Wszystkie inwestycje uwzględnione zostały w budżecie na 2025 rok. 

Wydatki uwzględnione w projekcie budżetu stanowią 54% wartości budżetu i są 

przeznaczone na oświatę i wychowanie i wynoszą 48.878.795,20 zł. Wydatki na pomoc 

społeczną to kwota 5.040.244,75 zł, co stanowi 6% budżetu. Transport i łączność to 9% 

budżetu, w kwocie 7.735.480,17 zł, natomiast Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

to kwota 3.998.647,86 zł, co stanowi 5 % budżetu.  



 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Natalia Babińska 

- Damian Wita 

- Renata Piątyszek 

- Andrzej Kaźmierczak 

 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta Gminy, 

 

  Tu Wójt oddał głos Skarbnik Natalii Babińskie, która przedstawiła Wysokiej radzie 

projekt uchwały budżetowej na 2025 rok, który został zaopiniowany przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową oraz poszczególne komisje. Ujęte w budżecie na 2025 rok zostały m.in. 

Dochody budżetu gminy na 2025 rok ustalono na kwotę 81.762.191,00 zł. 

- dochody bieżące w kwocie 71.808.001,00 zł, 

- dochody majątkowe w kwocie 9.954.190,00 zł, 

oraz wydatków w łącznej kwocie 87.642.518,30 zł , z czego: 

- wydatki bieżące w kwocie 68.101.226,47 zł, 

- wydatki majątkowe w kwocie 19.541.291,83  zł. 

Deficyt budżetu w wysokości 5.880.327,30 zł zostanie sfinansowany przychodami 

pochodzącymi z nadwyżki z lat ubiegłych. 

 

Utworzona została rezerwa: 

 

- ogólna w wysokości 420.000,00 zł, 

 

- celowe w wysokości 765.000,00 zł , z czego 

  

a) na wydatki oświatowe w wysokości 600.000,00 zł, 

 

 b) na zadania z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 165.000,00 zł. 

 

Wyodrębnia się fundusz sołecki według zestawienia wydatków z podziałem kwot oraz 

określeniem przedsięwzięć do realizacji poszczególnych sołectw w wysokości 756.998,83 zł 

 



W kwestii dochodów planowane jest z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych kwota 3.878.766,00 zł.  

 

Na realizację zadań bieżących gminy planuje się z budżetu państwa kwotę 429.394,00 zł.  

 

Subwencja ogólna z budżetu państwa w wysokości 8.875.642,12 zł. 

 

Środki na uzupełnienie dochodów gmin w wysokości 1.069.094,77 zł.  

 

W temacie udziału w podatkach, które stanowią dochód budżetu państwa: 

 

- podatek dochodowy od osób fizycznych w kwocie 93.575.359,16 zł, 

 

- podatek dochodowy od osób prawnych w kwocie 1.752.527,95 zł. 

 

Dochody z majątku Gminy w wysokości 258.390 zł. 

Dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych w wysokości 195.000,00 zł 

Wpływy z różnych opłat oraz tytułów kosztów egzekucyjnych w wysokości 45.250,00 zł.  

Wpływy z podatków: 

- od działalności gospodarczej osób fizycznych opłacanego w formie karty podatkowej 

11.000,00 zł. 

- od nieruchomości w wysokości 10.380.779,00 zł. 

- podatek rolny to kwota 878.700,00 zł. 

- podatek leśny 256.612,00 zł. 

- podatek od środków transportowych 1.192.660,00 zł. 

- podatek od spadków i darowizn 12.000,00 zł. 

- podatek od czynności cywilnoprawnych 361.000,00 zł 

Wpływy z opłat: 

- skarbowej 55.000,00 zł. 

- inne opłaty lokalne pobierane przez jednostki samorządu terytorialnego 71.600,00 zł. 



- opłata eksploatacyjna w wysokości 22.000,00 zł. 

 - wpływy z części opłat ze zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym 70.000,00 zł. 

- wpływy z opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu 280.000,00 zł. 

- wpływy z różnych dochodów 22.000,00 zł. 

- odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat 127.500,00 zł. 

- wpływy z usług opiekuńczych 25.000,00 zł. 

- pozostała działalność 20.000,00 zł. 

Łączna suma wydatków z budżetu gminy wynoszą 87.642.518,30 zł. Rozchody z tytułu 

wykupu papierów wartościowych zgodnie z harmonogramem to kwota 1.500.000,00 zł.  

Razem wydatki i rozchody stanowią 89.142.518,30 zł. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Siedlec na 2025 rok, 

  W punkcie tym głos zabrał Zastępca Wójta Damian Wita, który odczytał kolejno 

Uchwalę Nr SO-10/0952/127/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2024 rok w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Siedlec na 2025 rok oraz Uchwalę Nr SO-10/0951/598/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2024 rok  

w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Siedlec. 

 Uchwały stanowią załącznik do protokołu. 

 

c) odczytanie opinii Komisji Finansów i Budżetu w sprawie projektu budżetu na 2025 rok, 

 

  W tym miejscu Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała wypracowaną 

opinię, która stanowi załącznik do protokołu.  

 



d) wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2025 rok. 

   

  Głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając autopoprawkę do projektu 

uchwały budżetowej na 2025 rok. 

1) Wprowadzenie do budżetu zadania: 

 „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej ciśnieniowej stanowiącej połączenie 

miejscowości Siedlec z oczyszczalnią ścieków PGK Wolsztyn na kwotę  3.122.293,50 

zł. W tym Promesa Edycja2/2021/6654/PolskiLad 2.375.000,00 zł i wkład własny 

747.293,50 zł. Zmiana w rozdziale 01044. 

2) Wprowadzenie do budżetu zadanie pn.„Wymiana okien i parapetów w zespole 

dworsko-folwarcznym w Kiełpinach” w kwocie 244.009,45 zł. W tym Promesa 

RPOZ/2022/978/PolskiLad 224.894,95 oraz wkład własny 19.114,50 zł. Zmiana w 

rozdziale 92109. 

3) Dokonanie zmiany nazwy zadania na: Dotacja celowa na konserwacja i renowacja okien 

w Kościele w Parafii pw. św. Piotra w Okowach w Chobienicach . 

4) Do rezerwy celowej przeniesiono wydatki funduszu sołeckiego sołectwa Kopanica. 

Sołectwo uchwaliło i zawnioskowało o środki w kwocie 3.500,00 zł na Zadanie nr 5 

„Doposażenie klubu sportowego Karpik w Kopanicy”, którego finansowanie nie należy 

do zadań własnych gminy. W 2025 roku po przeprowadzeniu procedury i ustanowieniu 

zadania zgodnego z zadaniami własnymi gminy, służącego poprawie warunków życia 

mieszkańców i zgodnego ze strategią rozwoju gminy, rezerwa zostanie rozwiązana i 

przeznaczona na właściwy cel. Zmiana w rozdziale 92601. Zgodnie z opinią RIO. 

5) Zwiększono wartość zadania „Przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy etap VI do 

490.000,00 zł. Zmiana w rozdziale 60016. 

6) Zwiększenie o 8.000,00 zł wartości zadania pn. „Wykonanie prac budowlanych oraz 

nowej elewacji w zespole pałacowym w Belęcinie” – wkład własny. Zmiana w rozdziale 

80101.  

7) Zwiększenie o 26.000,00 zł wartości zadania „Prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane w Szkole Podstawowej w Belęcinie”- wkład własny. Zmiana w 

rozdziale 80101.  

8) Zwiększono o kwotę 42.000,00 zł wartość zadania: „Budowa infrastruktury sportowej 

na terenie Gminy Siedlec” – wkład własny. Zmiana w rozdziale 80101.  

9) Zwiększenie wkładu własnego zadania: Dotacja celowa "Prace konserwatorskie 



organów znajdujących się w kościele pw. NMP Wniebowziętej w Kopanicy" o kwotę 

1.000,00 zł. Zmiana w rozdziale 92120. 

 

Dostosowanie do opinii RIO § 10 uchwały: 

§ 10. 1.  uchwały otrzymuje brzmienie: 

Dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 

280.000,00 zł przeznacza się na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii a dochody z opłat za zezwolenia 

na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym w kwocie 70.000,00 zł przeznacza się 

na działania z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 Po przedstawieniu przez Panią Skarbnik autopoprawki Wysoka rada przystąpiła do jej 

przegłosowania. 

   

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Adam Kupś, Marcin Michalski, Damian Nowak, 

Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir Rogozinski, Daniel 

Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Kaźmierczak 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta większością 

głosów, przy jednym głosie wstrzymującym. Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 1, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 



 

e) dyskusja nad projektem budżetu. 

 

  Następnie przystąpiono do dyskusji nad projektem budżetu na 2025 rok.  Na początek 

głos zabrał Wójt Artur Walczak-Mortezaei zwrócił się do Wysokiej Rady z prośbą o przyjęcie 

budżetu na 2025 rok. Wójt zaznaczył, iż uchwała budżetowa jest najważniejszą uchwałą dla 

Samorządu, gdyż dzięki niej funkcjonuje gmina. W swoim wystąpieniu Wójt podkreślił 

również, iż ma świadomość, że nie wszystkie wnioski zostały w nim zawarte. Jak zaznaczył, 

jest to w pewien sposób kompromis, gdyż każdy z obecnych mógłby wskazać jeszcze wiele 

potrzeb. Nowy budżet jest budżetem ambitnym, na co wskazuje ilość inwestycji, jakie są 

zaplanowane na przyszły rok. Wójt powołał się na opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

co wskazuje na to, iż zaplanowany budżet jest zgodny z przepisami. Ponadto daje on 

możliwości na ubieganie się o środki zewnętrzne.  

Przewodniczący poinformował zebranych Sołtysów oraz mieszkańców, którzy śledzą 

obrady przez Internet, iż dyskusja nad projektem budżetu była również prowadzona podczas 

prac komisji stałych. Następnie Pan Kaźmierczak zwrócił się z pytaniem do Wójta, które 

wnioski, jakie były wypracowywane podczas komisji nie zostały uwzględnione, pytając 

jednocześnie o przyczynę ich nieprzyjęcia.  

W odniesieniu do zadanego pytania Wójt odpowiedział, iż faktem jest, że na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Przewodniczący rady złożył wniosek o 

zabezpieczenie środków w wysokości 50.000,00 zł na projekt budowy remizy strażackiej w 

Starej Tuchorzy. Pan Mortezaei odniósł się do swoich poprzednich słów, które mówiły, iż jest 

to budżet ambitny ale też uwzględniający pewnego rodzaju kompromis. Podczas 

prowadzonych prac analizowano także wcześniejsze budżety, środki oraz punkty jakie 

„wpływały” do budżetu. W związku z powyższym starano się w miarę obiektywnie 

podchodzić do każdego tematu. W temacie remiz strażackich Wójt zwrócił uwagę na punkt 

dot. budowy remizy w Reklinie, gdyż tam jej w ogóle nie ma. Natomiast strażacy ze Starej 

Tuchorzy otrzymali samochód o wartości ponad 300.000,00 zł. Pan Mortezaei odbył 

spotkanie z Sołtysem oraz druhami OSP w Starej Tuchorzy i poinformował, iż kwestie 

gruntów nie są do końca uregulowane. Co za tym idzie rozpoczęcie tych prac, spowoduje to, 

iż niektóre rzeczy z istniejącą już remizą trzeba by było zmieniać. Wójt zaznaczył także, iż w 

kwestii przyszłych budżetów wniosek ten może zostać wprowadzony.  



Do słów Wójta odniósł się Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak, który 

poinformował, iż w momencie, gdy podczas posiedzenia komisji budżetu i finansów wraz ze 

złożonym wnioskiem o autopoprawkę Przewodniczący zaproponował, skąd można by 

przesunąć środki na to przedsięwzięcie – obniżyć środki przeznaczone na Święto Samków w 

kwocie 280.000,00 zł o 40.000,00 zł na projekt. Jeżeli chodzi o wykonanie prac, to strażacy w 

dużej mierze mogli by wykonać to samodzielnie. Tu Przewodniczący przytoczył przykłady 

tego, jak straż w Starej Tuchorzy potrafi się zmobilizować, jeżeli chodzi o wykonanie prac 

budowlanych, czy pozbieranie środków pieniężnych na doposażenie nowego samochodu. Na 

zakończenie swojego wystąpienia Pan Kaźmierczak zaznaczył, iż nie jest on przeciwko 

inwestycją, które mają być realizowane w miejscowościach, a za ty, aby środki te wydawane 

były racjonalnie.  

 Do słów Przewodniczącego odniósł się Wójt Artur Walczak-Mortezaei informując, iż 

podana przez Przewodniczącego kwota 40.000,00 zł przeznaczona jest na Grójecką Noc 

Świętojańską, o co wnioskował radny Damian Nowak, a drugie 40.000,00 zł dot. Dożynek 

Gminnych. Na święto Smaków przeznaczono kwotę 200.000,00 zł. Wójt potwierdził także, że 

w Starej Tuchorzy był dwukrotnie i spotkał się także z przedsiębiorcą, który kupił działkę.  

Następnie Przewodniczący odniósł się do wniosku, jaki na komisji budżetu i finansów 

złożył radny Damian Nowak, o zwiększenie kwoty przyznanej na Grójecką Noc 

Świętojańska. Pan Kaźmierczak uważa, iż jest to w pełni zasadne biorąc pod uwagę wkład, 

jaki od tylu lat w imprezę wkładają mieszkańcy.  

Wójt odnosząc się do powyższego tematu poinformował, iż po rozmowach z Panią 

Sołtys i Panem radnym wystosował wniosek do Starosty Wolsztyńskiego o wsparcie imprezy. 

Z informacji jakie posiada Wójt, Grójecka Noc Świętojańska została objęta patronatem 

Starosty oraz otrzymała wsparcie finansowe. 

 

f) głosowanie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

  w tym miejscu Wysoka Rada przystąpiła do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały 

budżetowej na 2025 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie uchwały budżetowej na 2025 rok..  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Adam Kupś, Marcin Michalski, Damian Nowak, 

Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir Rogozinski, Daniel 

Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Kaźmierczak 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XII/54/2024 w sprawę 

uchwały budżetowej na 2025 rok została przyjęta większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym. Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 1, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

W tym miejscu o głos poprosił Wójt Artur Walczak-Mortezaei dziękując za akceptację 

budżetu na 2025 rok, zaznaczając także, iż realizowany on będzie przez wszystkich i wszyscy 

są za niego odpowiedzialni.  

 

Również Skarbnik Natalia Babińska zwróciła się z podziękowaniami za podjęcie 

uchwały. Podziękowania skierowane były także do pracowników, Kierowników i Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych, oraz w szczególności dla głównej księgowej Katarzyny 

Basińskiej, która bezpośrednio pomogła w pracy nad budżetem.  

 

 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

   W tym punkcie Wysoka rada przystąpiła do podejmowania n/w uchwał.  

 

 

a) zmian uchwały budżetowej na 2024 rok, 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawiła Skarbnik Natalia Babińska. 

Zmiany w planie dochodów  

W dziale 750 -„Administracja publiczna" zwiększono plan dochodów o kwotę 146,74 zł w 

związku z otrzymanymi środkami z Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie 

zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy.  

W dziale 758 - "Różne rozliczenia" dokonano zmniejszenia planu dochodów o kwotę 

2.421.167,95 zł.  



W związku z przeniesieniem realizacji zadań dofinansowanych ze środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 oraz Rządowego Funduszu Polski Ład na rok 2025 zmniejszono 

plan dochodów o kwotę 2.599.894,95 zł.  

W rozdziale 75801 zwiększono plan dochodów o 118.716,00 zł zgodnie z pismem Ministra 

Finansów nr ST3.4751.2.12.2024.10g z dnia 12 grudnia 2024 r. o przyznaniu gminie środków 

z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej.  

W rozdziale 75814 zwiększono plan dochodów o kwotę 60.011,00 zł w związku z 

otrzymanymi środkami z Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy.  

W dziale 801 - "Oświata i wychowanie„ zwiększono plan dochodów o kwotę 998.600,00 zł 

w związku z podpisaną umową z Ministerstwem Sportu i Turystyki nr 

2024/3704/0611/BP/DIS/PW z dnia 12.12.2024 r. na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego: Budowa hali sportowej i łącznika przy Szkole Podstawowej w Siedlcu.  

W dziale 852 – „Pomoc społeczna” rozdział - Zasiłki stałe - dokonano zwiększenia planu o 

kwotę 410,19 zł. Zwiększenie dotyczy wpływów i rozliczeń z lat ubiegłych oraz pozostałych 

odsetek.  

W dziale 855 - „Rodzina" dokonano zwiększenia planu o kwotę 22.341,51 zł.  

W związku z planowanymi wpływami z pozostałych odsetek i rozliczeń oraz zwrotów z lat 

ubiegłych dokonano zwiększenia planu o kwotę 9.015,00 zł.  

Zwiększono plan dochodów o kwotę 13.326,51 zł w rozdziale "Wspieranie rodziny" w 

związku z realizacją programu "Asystent rodziny w 2024 r." ze środków Funduszu Pracy 

zgodnie z zawartą umową.  

Zmiany w planie wydatków  

W rozdziale 010 - „Rolnictwo i Łowiectwo" dokonano zmniejszenia planu wydatków o 

kwotę 3.122.293,50 zł na zadaniu ”Budowa sieci kanalizacji sanitarnej ciśnieniowej 

stanowiącej połączenie miejscowości Siedlec z oczyszczalnią ścieków PGK Wolsztyn„ z 

związku z przeniesieniem zadania do realizacji na 2025 rok. Dokonano wpisu w WPF.  

W dziale 600 - „Transport i łączność" zmniejszono plan wydatków o kwotę 2.000,00 zł.  

Zmniejszono wydatki inwestycyjne zadania " Zakup wiaty przystankowej" o kwotę 15.000,00 

zł. Zadanie przeniesiono do realizacji z wydatków bieżących.  

W dziale 630 - "Turystyka" dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 11.000,00 zł. 

Zmniejszono wartość zadania „Remont i naprawa pomostu w Grójcu Wielkim" o kwotę 

5.000,00 zł.  

W dziale 700 - " Gospodarka mieszkaniowa" zmniejszono plan wydatków o kwotę 

34.184,78 zł. Zmniejszono plan wydatków na zadaniu "Zakup nieruchomości zabudowanej 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 509/2, obręb Siedlec w gminie Siedlec„.  

W dziale 750 - "Administracja publiczna„ zwiększono plan wydatków o kwotę 154,53 zł.  



O kwotę 146,74 zł zwiększono plan wydatków w związku z otrzymanymi środkami z 

Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy 

obywatelom Ukrainy.  

W dziale 801 - "Oświata i wychowanie" dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

917.282,40 zł.  

Dokonano zmniejszenia planu wydatków na zadaniach:  

1)"Budowa łącznika między salą sportową a budynkiem Szkoły Podstawowej w Siedlcu i 

przebudowa szkoły" o kwotę 60.000,00 zł - wkład własny oraz zwiększenia o kwotę 

514.127,00 zł w związku z podpisaną umową z Ministerstwem Sportu i Turystyki nr 

2024/3704/0611/BP/DIS/PW z dnia 12.12.2024 r. na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego: Budowa hali sportowej i łącznika przy Szkole Podstawowej w Siedlcu,  

2)„EkoStacja czyli ścieżka edukacyjna z zielona salą wykładową" o kwotę 10.831,00 zł w 

związku z nieotrzymaniem dofinansowania,  

3)"Prace konserwatorskie restauratorskie i roboty budowlane w Szkole Podstawowej w 

Belęcinie„ o kwotę 26.000,00 zł w związku z przeniesieniem zadania do realizacji na 2025 

rok. Dokonano zapisu w WPF.  

4)Dokonano zwiększenia planu wydatków na zadaniu „Modernizacja sali sportowej w 

Siedlcu" o kwotę 484.473,00 zł w związku z podpisaną umową z Ministerstwem Sportu i 

Turystyki nr 2024/3704/0611/BP/DIS/PW z dnia 12.12.2024 r. na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego: Budowa hali sportowej i łącznika przy Szkole Podstawowej w Siedlcu.  

5)Zwiększono o kwotę 5.500,00 zł wartość zadania „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków oświatowych SP w Tuchorzy”.  

6)Zmniejszono wartość zadania "Przebudowa i rozbudowa budynku przedszkolnego w 

Siedlcu" o kwotę 50.000,00 zł.  

Dodano zadanie "Zakup pieca konwekcyjno-parowego" w ZSPiP w Chobienicach na wniosek 

dyrektora jednostki. Wartość zadania 29.274,00 zł.  

W rozdziale 80148 dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 2,40 zł w związku ze 

zwrotem dotacji pismo Wojewody wielkopolskiego nr WOA.557.10.20.2024 z dnia 

12.12.2024 r.  

Dokonano zmian planu zgodnie ze złożonymi pismami dyrektorów jednostek oświatowych.  

W dziale 852 - "Pomoc społeczna" zwiększono plan wydatków z uwagi na zwrot dotacji 

oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem.  

W dziale 855 - "Rodzina" dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 22.341,51 zł.  

Zwiększono plan wydatków w rozdziale 85501-Świadczenia rodzinne o 7.515,00 zł w 

związku ze Zwrotem dotacji, odsetek oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z 

przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur.  



Zwiększono plan wydatków o kwotę 13.326,51 zł w rozdziale 85504 "Wspieranie rodziny" w 

związku z realizacją programu "Asystent rodziny w 2024 r." ze środków Funduszu Pracy 

zgodnie z zawartą umową. Środki przeznaczono na wynagrodzenia osobowe pracowników.  

W dziale 900 - „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” zwiększono plan 

wydatków o kwotę 37.730,00 zł.  

W dziale 921 - "Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego„ dokonano zmniejszenia 

planu wydatków o kwotę 246.609,45 zł.  

Zadanie "Wymiana okien i parapetów w zespole dworsko-folwarcznym w Kiełpinach" 

wartości 244.009,45 zł przeniesiono do realizacji w 2025 roku. Dokonano zapisu w WPF.  

W dziale 926 - "Kultura fizyczna" zmniejszono wartość zadania "Budynek szatni zaplecza 

sportowego w Kopanicy" o kwotę 3.922,50 zł. 

Po przedstawieniu projektu uchwały głos zabrał Wójt Artur Walczak-Mortezaei, który 

poinformował, iż uchwała dot. tego budżetu podejmowana była jeszcze w poprzedniej 

kadencji. W związku z powyższym Wójt skierował podziękowania do pracowników gminy, 

poprzedniego Wójta oraz poprzedniej radzie za przygotowanie ambitnego budżetu. 

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian uchwały budżetowej na 2024 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XII/55/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie 

przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027, 

 

  Tu także Skarbnik Natalia Babińska przedstawiła projekt uchwały, informując, iż 

uchwała dostosowuje wartości dochodów i wydatków do podjętej uchwały budżetowej. 



Załącznik nr 1 i nr 2 są zgodne z przyjętymi wartościami. Dokonano zmian w 

przedsięwzięciach:  

 

1. Umowa na dowozy dzieci szkolnych do szkół;  

2. Opracowanie projektu planu ogólnego Gminy Siedlec;  

3. Modernizacja sali sportowej w Siedlcu;  

4. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej ciśnieniowej stanowiącej połączenie miejscowości 

Siedlec z oczyszczalnią ścieków PGK Wolsztyn;  

5. Budowa łącznika między salą sportową a budynkiem Szkoły Podstawowej w Siedlcu i   

przebudowa szkoły;  

6. Dotacja celowa na prace konserwatorskie organów znajdujących się w kościele pw. 

NMP Wniebowziętej w Kopanicy;  

7. Budowa 42 stanowisk postojowych dla samochodów wraz z przebudową chodnika po 

jednej stronie drogi oraz budowa kanalizacji deszczowej z separatorem w pasie ulicy 

Szkolnej w Siedlcu;  

8. Poprawa efektywności energetycznej budynków oświatowych SP w Tuchorzy.  

Przedstawiony projekt uchwały został omówiony na komisji Budżetu i Finansów i 

otrzymał opinie pozytywną. 

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XII/56/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie zmian zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027 

została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, 



przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

c) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2024, 

 

  Tu również projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnik Natalię Babińską.  

Zgodnie z art. 263 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego ustala wykaz wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego, związanych z realizacją umów 

wymienionych w art. 263 ust. 3 w/w ustawy oraz określa ostateczny termin dokonania 

wydatków ujętych w tym wykazie. Łącznie z wykazem wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego, organ stanowiący ustala plan finansowy tych wydatków w 

podziale na działy i rozdziały klasyfikacji budżetowej.  

Środki finansowe na wydatki ujęte w wykazie zostaną przekazane na wyodrębnione 

subkonto podstawowego rachunku bankowego Gminy zgodnie z art. 263 ust. 6 ustawy o 

finansach publicznych.  

Wykaz wydatków niewygasających z końcem roku 2024 dotyczy zadań:  

• zadanie pn. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż DK32 – wykonanie 

dokumentacji projektowej”, w dniu 31.03.2022 r. podpisano umowę na opracowanie 

dokumentacji projektowej dla wyżej wymienionego zadania z firmą: KFG Spółka z o.o., Sp. 

k. ul. Wilczak 15/1, 61-623 Poznań, wartość zadania do zapłaty: 205.421,76 zł, termin 

realizacji: 30.05.2025 r.,  

• zadanie pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 303 odcinek Nieborza-Chobienice – 

budowa ścieżki rowerowej – wykonanie dokumentacji projektowej”, w dniu 25.11.2022 r. 

podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej dla wyżej wymienionego 

zadania z Konsorcjum firm: „DROG-GEO PROJEKT” Ryszard Bartosz Świdurski, ul. 

Warzywna 1, 62-025 Kostrzyn i „RIO PROJEKT” Przedsiębiorstwo Projektowo-Budowlane, 

Rafał Wysocki, ul. Szczepankowo 148 A/A, 61-313 Poznań, wartość zadania do zapłaty: 

59.040,00 zł, termin realizacji: 31.01.2025 r.,  

• zadanie pn. „Przebudowa ul. Spacerowej w Żodyniu - projekt”, w dniu 25.04.2024 r. 

podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej dla wyżej wymienionego 

zadania z firmą: MS-DROG. Projekty, nadzory, realizacje branży drogowej, Jażyniec 25, 64-

225 Kopanica, wartość zadania do zapłaty: 86.521,55 zł, termin realizacji: 25.02.2025 r.,  

• zadanie pn. „Budowa chodnika na ul. Prostej w Tuchorzy - projekt”, w dniu 

25.04.2024 r. podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej dla wyżej 

wymienionego zadania z firmą: KSM Projekt Kamila Szczepkowska-Maj, ul. Sielawy 21K/3, 

61-619 Poznań, wartość zadania do zapłaty: 77.490,00 zł, termin realizacji: 16.06.2025 r.,  

• zadanie pn. „Budowa 42 stanowisk postojowych dla samochodów wraz z przebudową 

chodnika po jednej stronie drogi oraz budowa kanalizacji deszczowej z separatorem w pasie 

ulicy Szkolnej w Siedlcu”, w dniu 12.02.2024 r. podpisano umowę na opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zmiany pozwolenia na budowę dla wyżej wymienionego 

zadania z firmą:MS-DROG. Projekty, nadzory, realizacje branży drogowej, mgr inż. Marek 



Smolarek, Karpicko, ul. Klonowa 5/12, wartość zadania do zapłaty: 17.211,93 zł, termin 

realizacji: 30.05.2025 r.,  

• zadanie pn. „Modernizacja i rozbudowa oświetlenia ulicznego”, w dniu 08.11.2024 r. 

podpisano umowę na zadanie pn. „Budowa oświetlenia drogowego linia kablowa i 2 latarnie 

w miejscowości Chobienice dz, nr ew. 634 (etap II)” w ramach powyższego zadania, z firmą: 

Firma RAK, ul. Szkolna 8, 64-212 Siedlec, wartość zadania do zapłaty: 19.208,31 zł, termin 

realizacji: 31.03.2025 r.,  

Dla w/w wydatków został ustalony plan finansowy w kwocie 464.893,55 zł według 

działu, rozdziału i paragrafu klasyfikacji budżetowej. 

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2024,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XII/57/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2024 została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do 

protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

d) nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec, 

 

  Tu głos zabrała Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania Przestrzennego 

i Zarządzania Kryzysowego Patrycja Ciesielska. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 i 1572) podejmowanie uchwał w sprawach herbu 

gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w 

rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320 

i 1222), a także wznoszenia pomników należy do wyłącznej właściwości rady gminy.  

Droga oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 385/10 położona w obrębie wsi 

Siedlec jest drogą wewnętrzną i stanowi współwłasność osób fizycznych. Warunek 

wynikający z art. 8 ust. 1a ustawy o drogach publicznych, który stanowi, że podjęcie przez 



radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej wymaga uzyskania zgody 

właścicieli terenów, na których jest ona zlokalizowana, został spełniony. Wszyscy właściciele 

działek stanowiących drogę wewnętrzną złożyli pisma o wyrażeniu zgody na nadanie przez 

Radę Gminy Siedlec nazwy ulicy dla drogi wewnętrznej. Sołtys i Rada Sołecka wsi Siedlec 

pozytywnie zaopiniowali nazwę „ulica Kwiatowa" dla drogi wewnętrznej oznaczonej działką 

nr 385/10.  

Dążąc do zapewnienia optymalnej realizacji potrzeb przyszłych mieszkańców należało 

przystąpić do procedury nadania nazwy ulicy. 

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XII/58/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Siedlec, gmina 

Siedlec została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

z Gminą Kargowa w celu realizacji zadania z zakresu kultury fizycznej i turystyki, 

Głos w tym temacie zabrała Zastępca Kierownika Referatu Organizacyjno-Prawnego 

Paulina Żłobińska przedstawiając projekt uchwały. 

Celem zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Kargowa, a Gminą 

Siedlec jest wspólne działanie na rzecz rozwoju turystyki i kultury fizycznej, poprzez 

stworzenie i utrzymanie szlaków pieszo-rowerowych oraz tablic informacyjnych, które 

umożliwią mieszkańcom oraz turystom efektywne korzystanie z infrastruktury turystycznej i 

rekreacyjnej w regionie. Realizacja tego zadania przyczyni się do poprawy dostępności 

szlaków turystycznych oraz zwiększenia atrakcyjności turystycznej gmin. 

Zadania, o których mowa powyżej realizowane są przez Gminę Kargowa w ramach 

operacji prowadzonej przez Stowarzyszenie Lokalnej Grupy Działań Regionu Kozła pn. 

„Działania kultywujące i popularyzujące dziedzictwo regionu poprzez wydanie publikacji, 

oznakowanie obszaru Regionu Kozła oraz upamiętnienie twórców ludowych Regionu Kozła”, 

w ramach poddziałania w zakresie „Wsparcia na wdrażanie operacji w ramach strategii 



rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” w ramach projektu „Wsparcie dla 

rozwoju lokalnego w ramach inicjatywy LEADER” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020, zgodnie z Umową nr 00008-6935-UM0430008/24 z dnia 

19.04.2024 r.  

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania z Gminą Kargowa w celu realizacji zadania z zakresu kultury fizycznej i 

turystyki. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania z 

Gminą Kargowa w celu realizacji zadania z zakresu kultury fizycznej i turystyki,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 

Patrycja Zys 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XII/59/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania z Gminą Kargowa w celu realizacji zadania z zakresu kultury fizycznej i 

turystyki została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 

15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

f) ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup 

taryfowych na terenie gminy Siedlec. 

 

  Powyższe zagadnienie przedstawił Prezes Spółki ZEUK Hieronim Birk. W związku z 

tym, iż projekt uchwały budził dużo emocji podczas obrad ostatniej komisji Budżetu i 

Finansów Pan Birk rozpoczął od kilku słów wprowadzenia. Odnosiły się one do powstania 

spółki oraz do miejscowości, które w tym czasie były skanalizowane.  

  

  Ustala się dopłaty z budżetu gminy Siedlec do taryf dla zbiorowego odprowadzania 

ścieków do urządzeń zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup taryfowych na 

terenie gminy Siedlec, w następujących wysokościach:  

1) za okres od 1 stycznia do 31 października 2025 roku w wysokości 1,12 zł netto + VAT do 

1m3 odprowadzonych ścieków,  

2) za okres od 1 listopada do 31 grudnia 2025 roku w wysokości 0,80 zł netto + VAT do 1m3 

odprowadzonych ścieków. 

 



Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków (t. j. Dz. U. z 2024 r. poz. 757) rada gminy może podjąć uchwałę o 

dopłacie dla jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Dopłatę 

gmina przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu. Świadczenie usług 

polegające na zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków jest działalnością o charakterze 

użyteczności publicznej. Mając na uwadze ochronę interesów mieszkańców gminy ustalono 

dopłatę do 1 m3 odprowadzanych ścieków do urządzeń zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący otworzył dyskusję nad tematem. 

 

Głos zabrała radna Renata Piątyszek wyrażając swoją opinię, iż to, że dopłaty są tylko 

dla części mieszkańców jest niesprawiedliwe. Sytuacja ściekowa jest na takim poziomie, że 

według radnej lepiej byłoby poszukać innego rozwiązania, a nie wprowadzać dopłaty do 

ścieków. Idąc dalej Pani Piątyszek podniosła temat dopłat do wody.  

 

Do powyższej propozycji odniósł się Prezes spółki informując, iż gmina może 

dopłacać do każdej rzeczy, jaką uważa za stosowne. Jedyny warunek to taki, iż stawka musi 

być nieakceptowalna społecznie. Jeżeli chodzi o wodę, to spółka jest przedsiębiorstwem 

będącym w pierwszej trójce, która ma najtańszą wodę w okolicy. Jeżeli miałaby być taka 

dopłata to w momencie składania wniosku taryfowego należałoby taką propozycję 

przedłożyć, tak aby regulator mógł to zaakceptować. Pan Birk zaznaczył również, iż 

wprowadzenie w tym momencie jakiejś dopłaty może być uznane za niegospodarność. 

Dlatego też według Pana Birka na chwilę obecną jest to niemożliwe, jedynie przy składaniu 

nowego wniosku taryfowego.  

 

Podsumowując wypowiedź Pana Prezesa Pani Piątyszek stwierdziła, iż rozwiązanie 

była, jednak zostało pominięte.  

 

Radny Daniel Sobel poruszył problem oddawania ścieków podczas ulewnych deszczy, 

oraz tego, iż niektórzy mieszkańcy mogą nielegalnie podłączać się pod kanalizację. Dlatego 

też Pan Sobel pytał, czy spółka podejmuje lub zamierza podjąć kroki w temacie kontroli 

mieszkańców.  

 

Pan Birk odniósł się do pytania mówiąc, iż prowadzone są kontrole poprzez 

zadymianie kanalizacji. W momencie, gdy kontrola wykaże mieszkańca, który wprowadza 

nielegalnie ścieki do kanalizacji każe się go karą 10.000,00 zł, co reguluje ustawa o 

zaopatrzeniu w wodę.  

 

Pan Sobel pytał także o to, czy ktoś już został ukarany taką karą. Pan Birk 

odpowiedział, iż były nakładane kary, jednak nie tak wysokie. Ta kwota kary obowiązuje od 

ostatniej zmiany ustawy o zaopatrzeniu w wodę.  

 

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup 

taryfowych na terenie gminy Siedlec. 

 

 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup 

taryfowych na terenie gminy Siedlec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Wojciech Piątyszek, Sławomir Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, 

Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

PRZECIW (2) 

Renata Piątyszek, Katarzyna Pluskota 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr Uchwała nr XII/60/2024 

Rady Gminy Siedlec w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania z Gminą Kargowa w celu realizacji zadania z 

zakresu kultury fizycznej i turystyki została przyjęta większością głosów przez radnych, przy 

2 głosach przeciw i stanowi załącznik do protokołu. Za – 13, przeciw – 2, wstrzymuje się – 0, 

brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

  W tym miejscu ponownie zabrał głos Prezes Spółki Hieronim Birk dziękując 

Wysokiej radzie za zrozumienie powyższej sprawy. Pan Birk odniósł się również do głosów, 

które były przeciw podjęciu uchwały mówiąc, iż trzeba będzie przeanalizować to, czy dalej 

kanalizować poszczególne miejscowości, a co za tym idzie brać na siebie kredyt, co będzie 

powodem tego, iż taryfa będzie wzrastać.  

 

 

12. Wolne głosy i wnioski. 

 

 W tym punkcie głos zabrała  radna Patrycja Zys pytając o wniosek, który został 

złożony w czerwcu dot. Sali wiejskiej i boiska w Chobienicach. Oba obiekty znajdują się na 

terenie KOWR-u, a co za tym idzie nie ma możliwości pozyskania środków na boisko. 

Utrzymywane ono jest ze środków prywatnych i soleckich.  

 Do powyższego tematu odniósł się Zastępca Wójta Damian Wita mówiąc, iż 

wskazywał już jakie czynności może dokonać gmina. W kwestii podjętych działań to został 

podpisany i złożony wniosek przez Wójta. W temacie przejęcia dwóch działek 651/1 działa, 

na której znajduje się sala wiejska, a działka nr 615/2 to część założenia parkowego oraz 

boisko sportowe. Ze względu na wewnętrzne przepisy KOWR-u wnioski te zostały 

rozdzielone, a co za tym idzie będą osobno procedowane. Działka, na której znajduje się sala 

wiejska może być objęta decyzją Dyrektora KOWR w Poznaniu, a jeżeli chodzi o drugą 

działkę to zgoda musi być poprzedzona zgodą Ministra. W związku z powyższym wioski 

zostały złożone, odbyło się również spotkanie Wójta oraz Zastępcy z Dyrektorem KOWR. 

 Radny Wojciech Piątyszek pytał o temat złożonego wniosku w temacie postawienia 

lustra obok posesji 70 i 71.  

 W odniesieniu do tematu Kierownik referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Pani Agnieszka Kasperczak poinformowała, iż odbyła się już stosowna komisja. 



Wniosek został uznany za zasadny, w związku z tym procedura zostanie przeprowadzona, aby 

lustro zostało zamontowane.  

 Radny Daniel Sobel poruszył temat jakości wody, która według  mieszkańców 

pozostawia wiele do życzenia.   

 W związku z tym, iż urząd z końcem roku kończy współpracę z kancelarią Materna & 

Ossowska Przewodniczący złożył na ręce Pani mecenas Anny Ossowskiej podziękowania za 

bardzo dobra i wieloletnią współpracę. 

 Na zakończenie Wójt złożył świąteczne życzenia wszystkim pracownikom, radnym, 

oraz mieszkańcom. 

 Przewodniczący przytoczył życzenia, jakie otrzymano od Związku Międzygminnego 

„OBRA”, byłego Wójta Jacka Kolesińskiego oraz od Zarządu Polskiego Związku Emerytów  

i Rencistów.  

Na zakończenie w imieniu Rady Gminy również złożył życzenia świąteczne  

i noworoczne mieszkańcom.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Tadeusz Weihs 

- Renata Piątyszek 

- Daniel Sobel 

- Patrycja Zys 

- Damian Wita 

- Wojciech Piątyszek 

- Artur Walczak-Mortezaei 

 

 

13. Zakończenie. 

 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad posiedzenie zakończyło się o godz. 

15:22. 

 

  

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaźmierczak 

  

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik  

 


